
Rada Miejska w Ożarowie 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Protokół nr 2/2025 

2 Posiedzenie w dniu 26 marca 2025  

Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 14:51 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Mariola Bańcer 

2. Halina Dragan 

3. Tomasz Dzikowski 

4. Jacek Gajek 

5. Tomasz Gałęza 

6. Piotr Gierach 

7. Marta Kozieł 

8. Zenon Kwieciński 

9. Paweł Listopad 

10. Barbara Safiańska 

11. Jolanta Wąsik 

12. Joanna Winiarczyk 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczą : 

1. Piotr Ślęzak – burmistrz 

2. Kierownicy jednostek organizacyjnych 

3. Dyrektorzy szkól z terenu gminy Ożarów 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

 

Przewodnicząca komisji otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich obecnych, w tym 

dyrektorów szkół, kierowników jednostek oraz radnych.  

 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku posiedzenia 

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który został jednogłośnie zatwierdzony. 

Zmiany w porządku obrad dotyczące kolejności wystąpień zostały zaakceptowane, aby 

umożliwić dyrektorowi Mistrzykowi wcześniejsze przedstawienie sprawozdania. 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku posiedzenia 

 

Wyniki głosowania 

"za": 10, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

"za" (10) 

Halina Dragan, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, Piotr Gierach, Marta Kozieł, Zenon Kwieciński, 

Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Mariola Bańcer, Tomasz Dzikowski 

 

3. Informacja dyrektorów szkół z terenu gminy Ożarów na temat rekrutacji uczniów na rok 

szkolny 2025/2026 oraz 2026/2027 

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Włodarska - dyrektor Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie, przedstawiła 

plany naboru do klas technikum oraz branżowych. Podkreśliła znaczenie promocji 

szkolnictwa zawodowego. Pozostali dyrektorzy szkół podstawowych również omówili swoje 

plany rekrutacyjne oraz wyzwania, z jakimi się borykają, w tym niż demograficzny. 

- Zenon Kwieciński 

- Monika Włodarska  

- Zenon Kwieciński 

- Marta Kozieł 

- Zenon Kwieciński 

- Marta Kozieł 

- Zenon Kwieciński 

- Wiesława Dąbrowska  

- Marta Kozieł 

- Katarzyna Swacha  

- Zenon Kwieciński 

- Katarzyna Swacha  

- Zenon Kwieciński 

- Katarzyna Swacha  

- Piotr Ślęzak 

- Katarzyna Swacha  

- Marta Kozieł 

- Teresa Stec  

- Marta Kozieł 

- Zenon Kwieciński 

- Barbara Safiańska 

- Maria Kobrzycka-Beczek  

- Marta Kozieł 

- Maria Kobrzycka-Beczek  

- Marta Kozieł 

- Maria Kobrzycka-Beczek  

- Jolanta Wąsik 



- Maria Kobrzycka-Beczek  

- Piotr Gierach 

- Jolanta Wąsik 

- Zenon Kwieciński 

- Maria Kobrzycka-Beczek  

- Zenon Kwieciński (Ad Vocem) 

- Marta Kozieł 

- Marzena Okręt  

- Piotr Gierach 

- Marzena Okręt  

- Zenon Kwieciński 

- Piotr Ślęzak 

- Marta Kozieł 

- Piotr Ślęzak 

- Zenon Kwieciński 

- Piotr Gierach 

- Piotr Ślęzak 

- Marta Kozieł 

 

4. Złożenie sprawozdań z działalności jednostek organizacyjnych gminy za 2024 rok: 

 

a) Krytej Pływalni "NEPTUN" w Ożarowie 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Mistrzyk - Przewodnicząca oraz radni zadali pytania dotyczące zmian w 

zatrudnieniu w pływalni, które miały na celu poprawę efektywności działań. Dyrektor 

Mistrzyk wyjaśnił, że zmiany te były zgodne z logiką organizacyjną i miały na celu lepsze 

zarządzanie pracownikami. 

- Piotr Ślęzak 

- Piotr Gierach 

- Piotr Ślęzak 

- Zbigniew Mistrzyk  

- Marta Kozieł 

- Zenon Kwieciński 

- Marta Kozieł 

- Piotr Gierach 

- Zenon Kwieciński (Ad Vocem) 

- Marta Kozieł 

- Zenon Kwieciński (Ad Vocem) 

- Piotr Ślęzak 

- Marta Kozieł 

 

 

 

b) Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy im. W. Gombrowicza w Ożarowie 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Alicja Machała - Gębicka przedstawiła sprawozdanie z działalności biblioteki publicznej. 

Podkreśliła znaczenie biblioteki jako instytucji kultury, która gromadzi zbiory, organizuje 

wydarzenia i promuje czytelnictwo. Omówiła liczby dotyczące wypożyczeń oraz działalność 



kulturalną, w tym współpracę z lokalnymi szkołami i organizacjami. 

- Piotr Gierach 

- Jolanta Wąsik 

c) Świetlicy Środowiskowej 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ewa Terczak - zaprezentowała działalność świetlicy środowiskowej, która funkcjonuje w 

pięciu punktach na terenie gminy. Omówiła zajęcia, które są organizowane dla dzieci oraz 

wyzwania związane z frekwencją. Zwróciła uwagę na potrzebę wsparcia w zakresie dowozu 

dzieci do świetlicy. 

- Halina Dragan 

- Ewa Terczak  

- Marta Kozieł 

- Ewa Terczak  

- Zenon Kwieciński 

- Halina Dragan (Ad Vocem) 

- Piotr Gierach 

- Marta Kozieł 

- Ewa Terczak  

 

 

 

d) Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury im. Aleksandra Patkowskiego w Ożarowie 

 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marian Sus omówił działalność domu kultury, jego osiągnięcia. 

- Marta Kozieł 

- Zenon Kwieciński 

- Marta Kozieł 

- Marian Sus  

 

5. Złożenie sprawozdania przez Klub Sportowy "Alit"z otrzymanej w 2024 roku z budżetu 

gminy Ożarów dotacji 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Grzegorz Witek  - przedstawił sprawozdanie z działalności klubu sportowego, podkreślając 

liczne osiągnięcia w zakresie organizacji wydarzeń sportowych oraz rozwoju młodzieży. 

Wspomniał o licznych turniejach i zawodach, które klub zorganizował w minionym roku. 

- Piotr Gierach 

- Grzegorz Witek  

- Piotr Gierach 

- Zenon Kwieciński 

- Grzegorz Witek  

- Zenon Kwieciński 

- Grzegorz Witek  

- Marta Kozieł 

- Piotr Gierach 

- Grzegorz Witek  



6. Przedstawienie planu wydatków SPZOZ w Ożarowie na 2025 rok 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ariel Drabarek omówił sytuację finansową SPZOZ oraz plany związane z działalnością 

zakładu 

- Marta Kozieł 

- Ariel Drabarek  

- Jolanta Wąsik 

- Ariel Drabarek  

- Piotr Gierach 

- Ariel Drabarek  

- Piotr Gierach 

- Ariel Drabarek  

- Piotr Ślęzak 

- Piotr Gierach (Ad Vocem) 

- Zenon Kwieciński 

- Marta Kozieł 

- Piotr Ślęzak 

- Ariel Drabarek  

 

 

 

7. Opinia uchwał w sprawie: 

 

a) Zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej SPZOZ w Ożarowie 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej SPZOZ w Ożarowie.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 10, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

"za" (10) 

Halina Dragan, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, Piotr Gierach, Marta Kozieł, Zenon Kwieciński, 

Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Mariola Bańcer, Tomasz Dzikowski 

 

 

b) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Ożarowa 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Ożarowa.  

 

Wyniki głosowania 

"za": 10, "przeciw": 0, "wstrzymuję się": 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 



"za" (10) 

Halina Dragan, Jacek Gajek, Tomasz Gałęza, Piotr Gierach, Marta Kozieł, Zenon Kwieciński, 

Paweł Listopad, Barbara Safiańska, Jolanta Wąsik, Joanna Winiarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Mariola Bańcer, Tomasz Dzikowski 

 

 

8. Sprawy różne i wolne wnioski 

 

W trakcie wolnych wniosków poruszono kwestie dotyczące przyszłości szkół w gminie oraz 

potrzeb w zakresie dowozu dzieci. 

 

 

9. Zamknięcie posiedzenia 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodnicząca Komisji Marta Kozieł 

zamknęła posiedzenie. 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

Marta Kozieł 

  

 

Przygotował(a): Anna Piasecka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl nagranie dostępne pod adresem: 

https://esesja.tv/transmisja/66209/nagranie.htm 

 

https://esesja.tv/transmisja/66209/nagranie.htm

